
Zápis č. 7/2021 z jednání zastupitelstva obce Milovice u Hořic ze dne 28.července 2021

Přítomni: 7 - viz prezenční listina 
Ing. Vojtěch Ledl, Petr Antoš, Ing. Jiří Včeliš, Vlastimil Hruška, Martin Včeliš, Jan Rygl
a Vladislav. Mikas 

Omluveni:  Neomluveni: 

Hosté: 14 – viz prezenční listina
                                                          

ZÁZNAM JEDNÁNÍ
1/ Odsouhlasení pořadu jednání OZ, určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu      

 Místostarosta obce - Ing Ledl zahájil  jednání v 18:04, přivítal přítomné zastupitele a hosty.
Bylo  přítomno  7  zastupitelů  a  mohlo  tak  být  konstatováno,  že  zastupitelstvo  je
usnášeníschopné. 

Následně předsedající požádal přítomné o uctění památky zesnulého pana Vratislava Duška
povstáním a minutou ticha. 

Poté Ing Ledl seznámil zastupitele s navrženým programem zasedání ZO – zastupiteli byl bez
připomínek schválen takto:
 Zahájení
 Schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
 Kontrola plnění usnesení 
 Volba starosty
 Rozpočtové opatření č.7
 Finanční dar – pomoc Moravě
 Přijetí kompenzačního bonusu
 Opatření k nedostatkům zjištěných kontrolou Finančního výboru
 Stav dokončenosti investičních projektů
 Vývoj finančních prostředků s přihlédnutím k investicím a provozu
 Zpráva o průběhu sezony v kempu a na koupališti
 Žádosti
 Různé    

Ze strany přítomných zastupitelů  nebyly  vzneseny  žádné připomínky k zápisu z minulého
jednání ZO.

Následně předsedající navrhl za ověřovatele zápisu p. J. Rygla a p. P. Antoše a za zapisovatele
Ing. Jirsáka. Předložené návrhy byly přijaty.

Návrh  na  usnesení  07/2021/01     Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic    schvaluje  program
jednání a za ověřovatele zápisu z dnešního jednání schvaluje   p. Jana Rygla a Petra Antoše. Za
zapisovatele schvaluje ing. Aloise Jirsáka CSc.

1/14



Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/01 bylo schváleno

3/ Kontrola plnění usnesení 
Ing Ledl provedl rekapitulaci plnění přijatých opatření:

Splněná usnesení:
ZO 19/5 2021: 04/2021/04, 04/2021/05,  04/2021/08 
ZO 28/7 2021:   06/2021/02,  06/2021/03,  06/2021/04  ( FCC nedoporučuje sběr plastů do
pytlů, sběr do „popelnic“ je možný, nádoby 240 lt zapůjčeny FCC, vývoz možný 1x nebo 2x
měsíčně/  dnes  1x  týdně,  cenově  o  něco málo  dražší,  ale  objem  sebraných  plastů  zhruba
poloviční  proti  současnému stavu),   06/2021/05,  06/2021/06,  06/2021/07,  06/2021/09,
06/2021/10,  06/2021/12,  06/2021/13,  06/2021/15 (COOP - projednáno, další vývoj v bodě
13)  ,  06/2021/16,  06/2021/17,  06/2021/18 (čistička  koupaliště – prověřeno, výsledek v
bodě 13),  06/2021/19

Zůstává k řešení:

ZO  19/5  2021 č. 04/2021/12  -  stanovení  podmínek  provozu  hřišť –  splněno  částečně,
schváleny  ceny  pronájmu  tenisových  kurtů,  zbývá  dopracovat  správu  areálu  a  podmínky
provozu.
ZO 28/7 2021:  06/2021/08 –  prostorové požadavky na přístupovou komunikaci  na hřiště,
06/2021/11 –  pasportizace zeleně v obci a kempu,  06/2021/14 –  uzavřít smlouvu o prodeji
pozemku – p.Kacanoš

 K přednesenému nebyly ze strany zastupitelů připomínky .

4/ Volba nového starosty 

Zahájena byla informací, že 7/7 2021 doručil na podatelnu obce ing. Jiří Včeliš „Prohlášení  o
vzdání  se  funkce  starosty“  adresovaný  obecnímu zastupitelstvu.  Tímto dnem přešly  podle
zákona o obcích do doby zvolení nového starosty povinnosti a práva starosty na místostarostu.
Ing  Ledl  mu poděkoval  za  práci  vykonanou pro  obec zejména pak  jeho aktivity  v  přípravě
kempu na sezónu a zajištění jeho současného technického chodu.

Návrh na usnesení 07/2021/02     Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí rezignaci
ing.  Jiřího  Včeliše  na  funkci  starosty  a  současně  schvaluje  uzavření  s     ním  DPP  na  práce
s     traktorem a drobné údržbářské práce v kempu.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/02 bylo schváleno

Následně  bylo  přistoupeno  k volbě  starosty  nového.  Zahájeno  bylo  rozhodnutím  o  volbě
veřejné. 
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Návrh  na  usnesení  07/2021/03: Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  schvaluje,  že  volba
starosty bude veřejná.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/03 bylo schváleno

Následně předsedající vyzval zastupitele o podání návrhů na kandidáty.
Postupně vystoupili:

 Mikas – navrhl Ing Ledla
 M. Včeliš – navrhl Vl. Hrušku
 Antoš – navrhl Ing Ledla
 Rygl  -  navrhl  Vl.  Hrušku,  a  to  s ohledem  na  jeho  manažerské  schopnosti  a  i  jako

přípravu na možné pokračování výkonu funkce starosty obce v dalším volebním období
 Hruška – reagoval s tím, že je ochoten přijmout funkci starosty, ale ne místostarosty
 Mikas  –  vhodnější  formou  takové  přípravy  by  byl  výkon  funkce  místostarosty  a

seznámení se tak s chodem obce
 Ing Včeliš – ve výkonu funkce byl 41 dnů a z toho mu více 90 % zabrala starost o kemp,

který  nebyl  v době  jeho  nástupu  na  sezónu  připraven.  Dále  sdělil  svůj  názor  o
nefunkčnosti zastupitelstva, neboť na jeho především mailovou korespondenci nebylo
dostatečně reagováno. Sdělil, že proto při volbě starosty, či místostarosty nepodpoří
žádného kandidáta. Řešení vidí v předčasných volbách.

 Rygl  tento  názor  ostře  odmítl  a  uvedl  příklady  dle  jeho  názoru  nevhodného  a
neadekvátní jednání Ing Včeliše při výkonu funkce starosty

Následně bylo přikročeno k vlastní volbě:
 
Kandidát Ing Ledl: 
Výsledek hlasování: 
Pro: 2 (Antoš, Mikas)  Proti: 2 ( Rygl, M.Včeliš) Zdrželi se: 3 (ing. Včeliš, Hruška, Ledl)

Kandidát Vl. Hruška:
Výsledek hlasování: 
Pro: 2 (Rygl, M. Včeliš)   Proti: 2 (Antoš, Mikas) Zdrželi se: 3 (ing. Včeliš, Hruška, Ledl)

Hlasování  tedy  skončilo  patem,  nový  starosta  zvolen  nebyl,  což  znamená,  že  veškeré
povinnosti  a  pravomoci  starosty  obce  zůstávají  ze  zákona  i  nadále  v     rukou  současného
místostarosty Ing Ledla.
Po skončení voleb vystoupil i bývalý starosta Ing Jirsák, s apelem na potřebu nalezení shody
zastupitelů v řešení nastalé situace tak, aby byly minimalizovány případné škody pro obec. Je
připraven tomu jednoznačně pomoci.
Následně s ohledem na výsledek volby Ing Ledl upozornil na potřebu protokolárního předání a
převzetí  veškeré  agendy  starosty  od  odstoupivšího  Ing.  Včeliše  a  navrhl  k tomu  přijmout
usnesení.
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Návrh na usnesení  07/2021/04:  Zastupitelstvo   obce  Milovice   u  Hořic  stanovuje  termín
protokolárního  předání  agendy  starosty  obce  mezi  odstoupivším  ing.  Jiřím  Včelišem  a
místostarostou ing. Vojtěchem Ledlem ze zákona pověřeným zastupováním starosty, a to do
6/8 2021  .

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/04 bylo schváleno

5/ Finanční dar – pomoc Moravě
Byl zrekapitulován postup Ing. Včeliše ve funkci starosty obce při poskytnutí  finanční pomoci
obcím postiženým řáděním tornáda na jižní Moravě a jeho následné schválení.

Návrh  usnesení  07/2021/5    :    Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  souhlasí  s  poskytnutím
finančního  daru  obcím  na  Moravě  postiženým  tornádem  prostřednictvím  humanitární
organizace „Člověk v  tísni“ ve výši 50 000 Kč. Finanční částka byla odeslána dne 25/6 2021 na
základě  neformálního  souhlasu  OZ.  K  tomuto  nestandartnímu  postupu  bylo  přikročeno  z
důvodu poskytnutí rychlé finanční pomoci občanům postižených živelnou pohromou dne 24/6
2021  na  Jižní  Moravě.  Tento  finanční  dar  nezakládá  konkrétní  účel  využití  finančních
prostředků. Tento nestandartní postup byl výjimečný, míněný v dobré vůli  a nebude se i  v
případě  podobné  situace  opakovat.  ZO  ukládá  místostarostovi  zajistit  uzavření  darovací
smlouvy s     příjemcem daru.  

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/05 bylo schváleno

7/ Přijetí kompenzačního bonusu 

Informoval Ing Ledl a navrhl usnesení 

Návrh  usnesení  07/2021/06  :    Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  souhlasí  s   přijetím
kompenzačního  bonusu  za  výpadek  daňových  příjmů  v  období  1/2-31/5  2021  ve  výši  46
792,04 Kč.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/06 bylo schváleno

8/ Opatření k nedostatkům zjištěných kontrolou Finančního výboru

Z  iniciativy  odstoupivšího  starosty  Ing  Včeliše  proběhla  15/7  2021  finanční  kontrola
hospodaření  obce,  zpráva  z  kontroly  byla  zastupitelům  zaslána  kontrolním  výborem  k
prostudování. 
V diskuzi  vystoupila  Mgr.  Nosková,  s konstatováním  složité  finanční  situaci  obce.  Na  její
vystoupení bylo reagováno Ing.Jirsákem, který zasedání rámcově seznámil s jím očekávaným
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vývojem cash flow obce, jehož výsledkem by měla být její dostatečná finanční likvidita ke konci
roku  při  respektování  realizovaných  investičních  akcí.  Jednoznačně  však  zdůraznil  potřebu
řádného dokončení akcí a jejich následnou administraci spojenou s přiznáním a poskytnutím
dotační podpory. V opačném případě by obec mohla mít skutečně složitou finanční situaci. 
Doplněno bylo Ing. Ledlem o očekávaných provozních výdajích obce a průběhu jednání v KB
a.s. V Jičíně

Z finanční kontroly vyplynulo doporučení odpisu pohledávky z roku 2016 za panem V. Říhou: 

Návrh usnesení 07/2021/07  :   Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s odpisem 
nedobytné pohledávky za V. Říhou z     roku 2016 za odpady ve výši 13 677,00 Kč a ukládá 
místostarostovi zajistit zaúčtování operace.

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 1 (Mikas) Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/07 bylo schváleno

9/ Stav dokončenosti investičních projektů

Na základě podkladů k jednání a proběhlé diskuze byla přijata níže uvedená rozhodnutí:

k projektům v realizaci:

Kulturní  dům    platba   poslední  faktury  na  178  tis.Kč  je  pozastavena  do  doby  dokončení
klempířských prvků na nástavbě. Zhotovitel je o tom informován.

MLF –  s ohledem na možnou penalizaci bylo rozhodnuto o úhradě poslední faktury splatné
k 29/7, a to i přes drobné nedodělky o kterých za stavební komisi informoval Ing Kylar s tím, že
je zajištěn příslib zhotovitele o jejich odstranění.

Návrh usnesení 07/2021/08  :    Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí informaci
stavební komise ke     stavbě multifunkčního hřiště a souhlasí s proplacením faktury zhotovitele
Sportovní podlahy Zlín ve výši 795 311 Kč.

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 1 (Ing. Včeliš) Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/08 bylo schváleno

Chodník  k  Bříšťanům   -  stavba  nabrala  zpoždění  v důsledku  počasí  a  avizované  potřeby
přeložky  telefonního  kabelu.  Práce  byly  opětovně  zahájeny  27/7  s tím,  že  zemní  práce,
kanalizaci a přeložku kabelu zhotovitel zajistil subdodávkou specializované firmy a výstavbu
chodníku pak vlastními silami. Je tak vytvořen předpoklad dokončení realizace díla dle SoD.
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S ohledem na současný  personální  stav  ve  vedení  obce a  význam  akce byl  místostarostou
podán návrh na koordinaci realizace projektu. 

Návrh usnesení 07/2021/09  :   Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic pověřuje ing. Aloise Jirsáka
vedením  akce  „Chodník  a  kanalizace  k  Bříšťanům,  včetně  její  administrace  a  řádného
vypořádání akce s     poskytovatelem dotační podpory.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/09 bylo schváleno

Nově zahajované projekty:

Dostavba hřišť / celkový náklad 1 740 tis. Kč /dotace 1 297 Kč - ex ante/.
Na obec byl koncem června doručen doklad o registraci akce MMR ČR. Po kladném rozhodnutí
zastupitelstva o akci je nezbytné jej potvrdit a zahájit objednávkové aktivity spojené s realizací
projektu,  které  je  nezbytné  dokladovat  poskytovateli  dotace  do  30/9  t.r.  Teprve  poté  lze
očekávat jeho konečné rozhodnutí o poskytnutí dotační podpory projektu.

V předstihu  již  byla  zahájena  realizace  betonové  plochy  a  zastupitelstvu  bylo  doporučeno
v projektu pokračovat. K jeho úspěšné realizaci pak ustanovit koordinační komisi.

Návrh usnesení 07/2021/10: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje realizaci projektu
„Dostavba hřišť“. K     tomu ustavuje koordinační komisi ve složení ing. Alois Jirsák, CSc., Martin
Včeliš a Ing. David Kylar odpovídající    za její administraci akce a jejího řádného vypořádání
s     poskytovatelem dotační podpory.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/10 bylo schváleno

Přestavba 2.NP čp 46 / dotace 870 tis. Kč (již poskytnuta) /termín realizace prodloužen do
31/12 2022
Doporučení: upravit projekt k realizaci jen 1.fáze přestavby nejít do prostory nad hospodou –
následně definitivně rozhodnout. 

Návrh  usnesení  07/2021/11  :    Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  ukládá  místostarostovi
prověřit  možnou  úpravu  projektu  stavby  k     jeho  částečné  realizaci.  Zahájení  projektu
v     současné době odkládá.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/11 bylo schváleno

Revitalizace koupaliště  / celkový náklad 515 tis. Kč/ dotace 159 tis. Kč byla KHK přiznána
(smlouva odeslána k podpisu KHK) – dotace již obdržena
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Usnesením ZO z 19/5 t.r. byla realizace projektu schválena a starostovi uložena její realizace.
Je  zahájena  1.  etapa  rekonstrukce  bazénku,  bude  v ní  pokračováno  výspravkou  folií  a
obkladem umělými prkny – tedy jak projektováno.
Nutno vyvolat poptávkové řízení na rekonstrukci střechy a podlahy Dupandy
K úspěšné realizaci projektu pak ustanovit koordinační komisi.

Návrh usnesení 07/2021/12: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje pokračování akce
„Revitalizace koupaliště“ a ustavuje komisi ve složení ing. Alois Jirsák, CSc., Martin Včeliš a
Ing.  D  avid  Kylar  odpovídající    za   administraci  akce  a  jejího  řádného  vypořádání
s     poskytovatelem dotační podpory.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/12 bylo schváleno

10/ Vývoj finančních prostředků s přihlédnutím k investicím a provozu

Investiční výdaje
Výhled investičních výdajů a forma jejich financování byl místostarostou zpracován a zaslán
v podkladu – nebylo k němu od zastupitelů připomínek.

Běžné příjmy a výdaje
Zpracován odhad a zaslán v podkladu – nebylo k němu od zastupitelů připomínek.
Za  předpokladu  rovnoměrného  vývoje  by  financování  běžného  provozu  obce  skončilo  ve
zbývající  části roku schodkem cca 98 tis,Kč, celorok pak cca 300 tis.Kč, který je možné vykrýt z
BÚ (předpoklad zůstatku na BÚ obce k  31/12 2021 cca 1 510 tis.Kč).

Rozpočtové opatření č.8/2021
Klíčovou  položkou  ve  výdajové  části  rozpočtovaného  opatření  je  faktura  za  dokončení
multifunkčního hřiště  se  splatností  29/8  2021  v  částce  793  tis.Kč.  Faktura  bude  následně
hrazena z úvěrového účtu u KB.  Detail rozpočtového opatření k nahlédnutí na OÚ.

Návrh na usnesení 07/2021/13:   zastupitelstvo obce Milovice schvaluje rozpočtové opatření č.
8/2021:  na   straně DAL – výdaje 754 011,40 Kč a na MD - příjmy 263 023,50 Kč. Rozdíl schodek
– 490 987,90 Kč - Kč bude vykryt z úvěrového účtu u KB ve výši  795 311,68 Kč a navýšením BÚ
obce ve výši 304 323,78 Kč.
 
Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/13 bylo schváleno

11/ Zpráva o průběhu sezony v kempu a na koupališti

Zastupitelům předložený podklad zpracovaný vedoucí HČ okomentoval Ing. Včeliš:
 náročná příprava sezóny – investice, opravy versus velmi deštivé a chladné jarní počasí

7/14



 COVID – omezující opatření mají dopad především na návštěvnost koupaliště
 Mobilní domy plně a chatky velmi dobře obsazeny – nižší využití u karavanů a stanů

Ze strany zastupitelů k tomu připomínky k vyžadování testů na koupališti a k dopadu zdražení 
vstupného na návštěvnost koupaliště. Rygl upozornil na vysokou návštěvnost jiných kempů.

Návrh  na  usnesení  07/2021/14:   zastupitelstvo  obce  Milovice  bere  na  vědomí  zprávu  o
dosavadním průběhu sezóny v     kempu a koupališti. 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/14 bylo schváleno

12/ Žádosti

Pí Kramářová –  žádá pronájem KD na den 25/9 2021 – akce „Ukončení léta“ hraje skupina
Vendetta  produkce od 19 – 01 hod  

Návrh usnesení 07/2021/15   :   Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s pronájmem KD na
den  25/9  2021  pí.  Kramářové  za  účelem  uspořádání  akce  „Ukončení  léta“  se  skupinou
Vendetta s trváním akce 19-01 hod

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/15 bylo schváleno

Pí  Radka  Kubečková –  žádá  o  finanční  příspěvek  na  obnovu  prostorů,  výstavbu  podia  v
Kamenici a vybudování zázemí pro občerstvení pod názvem  „Kamenice žije“. 

Návrh  usnesení  07/2021/16:    Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  souhlasí  s  poskytnutím
finančního daru ve výši 3 000,- Kč. Ukládá místostarostovi uzavřít darovací smlouvu.  

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/16 bylo schváleno

Kácení stromů
Podány 2 žádosti – p. Kacanoš a pí Berkopfová. Před rozhodnutím ob. úřadu bude provedeno
místní šetření. Toto rozšířit i na další lokality s cílem vytypovat potřený zásah tam, kde hrozí
nebezpečí škodní události, či potřeba sanace

Návrh usnesení 07/2021/ :    Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s     místním šetřením
ohledně stavu stromů na veřejných prostranstvích obce. Ukládá místostarostovi je zajistit  

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/17 bylo schváleno
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13) Různé

Kauza „Prodejna potravin“
Byla vyvolána velice závažnou stížností Ing Včeliše a následnou reakcí COOPu. V konečné fázi ji
řešil Ing Ledl osobním jednáním s předsedou představenstva Ing Chudobou. Schůzka proběhla
27/7; za obec byl přítomen i Vl. Hruška – Ing Včeliš však i přes osobní pozvání místostarostou
odmítl se jednání zúčastnit.
Přijaté závěry:
- obě strany mají zájem na zachování prodejny potravin v obci.
- přesun rozpékací pece na prodejnu Milovice – již zajištěno
- pro letošní turistickou sezonu bude prodejna personálně posílena – již zajištěno

- v turistické sezoně bude otevřeno i v neděli s otvírací dobou jako v sobotu (poprvé 1/8)
- posílením o jednu kvalifikovanou sílu bude zajištěna i aktualizace cenovek na regálech
- interními opatřeními bude zajištěno zlepšení v oblasti objednávání zboží

V následné diskuzi Ing Včeliš zopakoval své argumenty a důvody. Názory přítomných byly 
různé – od spokojenosti po konkrétní a adresné připomínky, ale žádný názor nebyl vyhrocen 
jako tomu bylo u Ing Včeliše – striktní požadavek výměny prodavačky.

Návrh usnesení 07/2021/18 : Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s     výsledky jednání
místostarosty ohledně zlepšení služeb místní prodejny COOP   a   očekává, že realizací přijatých
závěrů dojde ke zvýšení kvality služeb  

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/18 bylo schváleno

Čistička vody na koupališti
Po zjištění stavu její filtrační části byla kontaktována KTS-AME s.r.o., která provedla nacenění
potřebné rekonstrukce v obci zamýšleném rozsahu. Podaná nabídka je ve výši 1 209 883 Kč
bez DPH, s DPH 1 463 958 Kč.
Zastupiteli  byla potřeba opravy odsouhlasena – je  proto třeba k výběru dodavatele  vypsat
výběrové řízení. Vlastní realizace první čtvrtletí 2022, potřeba zajistit financování (úvěr).

Návrh usnesení 07/2021/19 : Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s     realizací opravy
čističky vody na koupališti.   Ukládá místostarostovi zajistit zpracování projektové dokumentace
a po zajištění financování akce následně výběrové řízení. 

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/19 bylo schváleno

Skládka materiálu z chodníku a kanalizace k Bříšťanům.
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Materiál  z  výkopových  prací  na  chodníku  a  kanalizaci  k  Bříšťanům  je  skladován  v  areálu
bývalého JZD,  nyní  soukromém pozemku.  Předjednána  dohoda  s.p.Miroslavem Součkem o
pronájmu prostoru před halou za účelem skládky tohoto materiálu a pojezdu po asfaltové
komunikaci  mezi  budovami.  Dohoda na měsíce červenec, srpen a září,  nájemné 2 000,-  Kč
měsíčně.

Návrh  usnesení  07/2021/20    :    Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  souhlasí  s  uzavřením
smlouvy na pronájmem prostoru v areálu bývalého JZD pro skládku materiálu a odpadů ze
stavby chodníku, a to na měsíce červenec, srpen a září za nájemné 2 000,- Kč/měsíc a p  ověřuje
místostarostu k     jejímu uzavření.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/20 bylo schváleno

Bioodpad 
Uzavřením přístupu do areálu bývalého JZD posuvnými  vraty  ze  strany od komunikace na
Bříšťany se zamezilo přístupu ke kontejneru, skládku větví a bioodpadu.
 Skládka bude dále provozována obcí jako řízená. Otvírací dobu pro vstup do areálu (středa
17– 19 hod a sobota 16-18 hod) popřípadě otevřít na vyžádání,  v obou případech však za
přítomnosti  dozoru  správce  skládky.  Kontejner  na  komunální  odpad  bude  zde  umístěn  o
sezóně kempu a použit výhradně na odpady z kempu.

Návrh  usnesení  07/2021/21    :    Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  souhlasí  s  režimovými
opatřeními skládek obce  bioodpadu a větví v areálu bývalého ZD.   Ukládá místostarostovi je
zajistit.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/21 bylo schváleno

Garáž na obecním dvoře
Vítr v noci z 14 na 15/7 vyvrátil břízu která následně pádem zcela zničila plechovou garáž s
uskladněným lešením. Trosky jsou uvolněny k likvidaci – odvezení do šrotu. Nabízí se možnost
využít sloupy po likvidovaném veřejném osvětlení a tržbu za šrot a v místě garáže vybudovat
přístřešek. 

Návrh  usnesení  07/2021/22    :    Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  pro  náhradu  zničené
plechové garáže souhlasí vybudováním přístřešku na obecním dvoře.    Ukládá místostarostovi
zajistit jeho realizaci.

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0 Zdrželi se: 0
Usnesení 07/2021/22 bylo schváleno

Přesun termínu 
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Pí.  D.  Ryglová  informovala,  že  z rozhodnutí  kult.  komise  se  termín  konání  plánovaného
dětského dne se mění na 11/9

Příští zasedání zastupitelstva: 8/9 2021

Zápis zapsal Ing. Alois Jirsák, CSc.  1/8 2021   ………………………………..

Ověřovatelé zápisu: 

        ........................................  ........................................
Petr Antoš               Jan Rygl

…………………………………………………….
Ing. Vojtěch Ledl místostarosta obce
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Usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce Milovice u Hořic ze dne 27/7 2021

Usnesení  07/2021/01  Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic  schvaluje program jednání a za
ověřovatele zápisu z dnešního jednání schvaluje p. Jana Rygla a Petra Antoše. Za zapisovatele
schvaluje ing. Aloise Jirsáka CSc.

Usnesení 07/2021/02 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí rezignaci ing. Jiřího
Včeliše na funkci  starosty a současně schvaluje uzavření s ním DPP na práce s traktorem a
drobné údržbářské práce v kempu.

Usnesení 07/2021/03: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic schvaluje, že volba starosty obce
bude veřejná.

Usnesení 07/2021/04: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic stanovuje termín protokolárního
předání  agendy starosty  obce mezi  odstoupivším ing.  Jiřím Včelišem a místostarostou ing.
Vojtěchem Ledlem ze zákona pověřeným zastupováním starosty, a to do 6/8 2021.

Usnesení 07/2021/05: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s poskytnutím finančního
daru  obcím  na  Moravě  postiženým  tornádem  prostřednictvím  humanitární  organizace
„Člověk v tísni“ ve výši 50 000 Kč. Finanční částka byla odeslána dne 25/6 2021 na základě
neformálního  souhlasu  OZ.  K  tomuto  nestandartnímu  postupu  bylo  přikročeno  z  důvodu
poskytnutí rychlé finanční pomoci občanům postižených živelnou pohromou dne 24/6 2021
na Jižní Moravě. Tento finanční dar nezakládá konkrétní účel využití finančních prostředků.
Tento  nestandartní  postup  byl  výjimečný,  míněný  v  dobré  vůli  a  nebude  se  i  v  případě
podobné  situace  opakovat.  ZO  ukládá  místostarostovi  zajistit  uzavření  darovací  smlouvy
s příjemcem daru.  

Usnesení 07/2021/06: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s přijetím kompenzačního
bonusu za výpadek daňových příjmů v období 1/2-31/5 2021 ve výši 46 792,04 Kč.

Usnesení 07/2021/07:  Zastupitelstvo  obce Milovice  u  Hořic  souhlasí  s  odpisem nedobytné
pohledávky za V. Říhou z roku 2016 za odpady ve výši 13 677,00 Kč a ukládá místostarostovi
zajistit zaúčtování operace.

Usnesení 07/2021/08: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic bere na vědomí informaci stavební
komise k stavbě multifunkčního hřiště a souhlasí s proplacením faktury zhotovitele Sportovní
podlahy Zlín ve výši 795 311 Kč.

Usnesení 07/2021/09:  Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  pověřuje  ing.  Aloise  Jirsáka
vedením  akce  „Chodník  a  kanalizace  k Bříšťanům“,  včetně  její  administrace  a  řádného
vypořádání akce s poskytovatelem dotační podpory.
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Usnesení 07/2021/10: Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  schvaluje  realizaci  projektu
„Dostavba hřišť“. K tomu ustavuje koordinační komisi ve složení ing. Alois Jirsák, CSc., Martin
Včeliš a Ing. David Kylar odpovídající  za její  administraci akce a jejího řádného vypořádání
s poskytovatelem dotační podpory.

Usnesení 07/2021/11:  Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic ukládá místostarostovi  prověřit
možnou úpravu  projektu  stavby  „2.NP čp 46“ k jeho částečné realizaci.  Zahájení  projektu
v současné době odkládá.

Usnesení 07/2021/12:  Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  schvaluje  pokračování  akce
„Revitalizace koupaliště“  a ustavuje pro ni  komisi  ve složení  ing.  Alois  Jirsák,  CSc.,  Martin
Včeliš  a  Ing.  David  Kylar  odpovídající  za  administraci  akce  a  jejího  řádného  vypořádání
s poskytovatelem dotační podpory.

Usnesení 07/2021/13: zastupitelstvo obce Milovice schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2021:
na straně DAL – výdaje 754 011,40 Kč a na MD - příjmy 263 023,50 Kč. Rozdíl schodek – 490
987,90 Kč - Kč bude vykryt z úvěrového účtu u KB ve výši  795 311,68 Kč a navýšením BÚ obce
ve výši 304 323,78 Kč.
 
Usnesení 07/2021/14: zastupitelstvo  obce Milovice  bere  na  vědomí  zprávu  o  dosavadním
průběhu sezóny v kempu a koupališti. 

Usnesení 07/2021/15: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s pronájmem KD na den
25/9 2021 pí. Kramářové za účelem uspořádání akce „Ukončení léta“ se skupinou Vendetta s
trváním akce 19-01 hod

Usnesení 07/2021/16: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s poskytnutím finančního
daru ve výši 3 000,- Kč. Ukládá místostarostovi uzavřít darovací smlouvu.  

Usnesení 07/2021/17:  Zastupitelstvo  obce  Milovice  u  Hořic  souhlasí  s místním  šetřením
ohledně stavu stromů na veřejných prostranstvích obce. Ukládá místostarostovi je zajistit  

Usnesení /2021/18: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s výsledky jednání 
místostarosty ohledně zlepšení služeb místní prodejny COOP a očekává, že realizací přijatých 
závěrů dojde ke zvýšení kvality služeb  

Usnesení 07/2021/19: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s realizací opravy čističky
vody na koupališti.  Ukládá místostarostovi zajistit zpracování projektové dokumentace a po
zajištění financování akce následně výběrové řízení. 

Usnesení 07/2021/20: Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s uzavřením smlouvy na
pronájem prostoru v areálu bývalého JZD pro skládku materiálu a odpadů ze stavby chodníku,
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a to na měsíce červenec, srpen a září za nájemné 2 000,- Kč/měsíc a pověřuje místostarostu
k jejímu uzavření.

Usnesení 07/2021/21 Zastupitelstvo obce Milovice u Hořic souhlasí s režimovými opatřeními
skládek obce bioodpadu a větví v areálu bývalého ZD. Ukládá místostarostovi je zajistit.

Usnesení 07/2021/22:  Zastupitelstvo  obce Milovice  u  Hořic  pro náhradu zničené plechové
garáže souhlasí  vybudováním přístřešku na obecním dvoře.  Ukládá místostarostovi  zajistit
jeho realizaci.
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